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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 20.04.2022 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd : zie lijst onderaan 
 
1. verslag sportraad 8 februari 2022 
Feedback college na adviezen sportraad februari: 

- de 2 evenementenspeerpuntacties (KFC Antonia en WTC De Doortrappers) 
werden erkend door het bestuur. 

- De beslissing om de werkingssubsidies voor werkjaar 2021-2022 opnieuw per 
forfait uit te keren is nog niet genomen. 

- De nieuwe afvalbakken en hun tarieven werden in de uitleendienst 
opgenomen zoals voorgesteld. 

Zoersel is jammer genoeg niet bij de winnaars van een permanente fietsteller voor onze 
vaste mountainbikeroute. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2. Aanvraag evenementenspeerpuntacties WTC Tripple Bikers 
Op 9 oktober 2022 organiseren de Tripple Bikers hun veldtoertocht. 
Luc Joris licht toe. Men verwacht 7à800 deelnemers. Er zijn lussen van 4 afstanden: 15-25-
45-55 km. Vertrek en aankomst aan den Bremberg. 
 
➔ De sportraad adviseert de aanvraag tot erkenning als evenementenspeerpuntactie 

positief. 
 
3. Advies: aanpassing reglement evenementenspeerpuntactie 

Het schepencollege wenst in te zetten op inclusie en wil evenementen toegankelijker 
maken voor o.a. rolstoelgebruikers. Aan het bestaande reglement wordt een voorwaarde 
toegevoegd: men kan enkel een speerpuntactie toegewezen krijgen als er een aangepast 
toilet, toegankelijk voor personen met een beperking wordt voorzien. In vele gevallen 
zal je gewoon een toilet kunnen gebruiken in een bestaande infrastructuur. Om 
verenigingen niet op kosten te jagen op een evenementensite waar dat niet het geval is, is 
er een subsidie van maximum 300 euro per speerpuntactie voorzien, voor de huur van 
zo’n aangepast toilet.  

- Hoeveel kost zo’n gehuurde toilet-unit? Voor 133 euro per dag kan je zo’n 
toilet huren, incl. levering en ophaling. 

- De term ‘mindervalide’ weerspiegelt, net als 'andersvalide', een verouderde 
visie op mensen met een handicap. Gebruik die woorden liever niet. Een 
betere verwoording is: ‘een aangepast toilet, toegankelijk voor personen met 
een beperking’. 

- Ben je nu verplicht om voortaan altijd zo’n aangepast toilet te voorzien? Wel 
bij de activiteit waarbij je wil genieten van de retributievrijstelling die hoort bij 
een evenementenspeerpunterkenning. 

 
➔ De sportraad geeft een positief advies bij de voorgestelde aanpassing van het 

reglement evenementenspeerpuntacties, op voorwaarde dat de term 
‘mindervalidentoilet’ wordt vervangen door ‘een aangepast toilet, toegankelijk voor 
personen met een beperking’. 
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4. Suggesties aankopen gemeentelijke uitleendienst 
De gemeentelijke uitleendienst is er ter ondersteuning van het verenigingsleven. Een aantal 
zaken zijn aan vervanging toe, zoals de EZ-up tentjes 3x3m. 
We polsen ook graag of er nog extra noden zijn aan logistieke ondersteuning voor jullie 
activiteiten. Mogelijk kunnen we die dan mee opnemen in de uitleendienst. 
➔ Een compact 1-2-3 podium 
➔ Verwarmingselementen zoals paddenstoelen of blazers 
➔ Idee om waarborg te vragen voor de gratis te ontlenen sportkoffers om respectvol 

gebruik af te dwingen is eerder al overwogen, maar doen we niet omwille van de hoge 
administratieve last. 
 

5. Info #hapjehobby-campagne 2022 
Opnieuw zullen we in augustus onze erkende Zoerselse verenigingen in de kijker zetten met 
de campagne #hapjehobby. 
De komende 2 weken zullen er filmpjes gedraaid worden tijdens de activiteiten van de 
verenigingen die zich daarvoor opgaven. Hiermee zal een promotioneel campagnefilmpje 
gemaakt worden. 
Clubs die een hapjehobby-activiteit (van half augustus tot eind september) willen doorgeven, 
zullen dat vóór juli moeten doen. De juiste instructies volgen nog, maar denk gerust al eens 
na over welke proefactiviteit jullie zullen organiseren. 
 
6. Stand van zaken subsidie-aanvraag coronaherstelfonds voor een ‘buurtpaviljoen’ in 

de Achterstraat i.h.k.v. buitensport 
In het meerjarenplan is een budget voorzien van 60.000 euro voor buitensportvoorzieningen. 
We beogen daarmee een duurzame (bio-loop, gebruik van circulaire materialen) overdekte 
polyvalente (sport)ruimte op de site Achterstraat. 
We dienden een dossier in om subsidies vanuit de provincie te kunnen krijgen. De jury is 
zich nog aan het beraden, we weten al wel dat we nog in de running zijn. We weten nog niet 
hoe hoog het subsidiebedrag zal zijn. De subsidiepot was ontoereikend om alle waardevolle 
dossiers 100% te kunnen ondersteunen. We verwachten weldra meer nieuws. 

- De werknaam ‘Buurtpaviljoen’ mag herdacht worden. Iets met outdoor? Of 
iets met rondhangen? 

 
7. Stand van zaken zwembad 
De haalbaarheidsstudie i.o.v. Zandhoven, Zoersel, Schilde, Ranst is opgestart in november. 
Op de laatste terugkoppeling eind januari, werden 4 vragen voorgelegd aan de 4 gemeentes. 
Niet alle gemeentes hebben hun antwoorden kunnen formuleren op 2 maanden tijd. De 
verderzetting en het finaliseren van de studie wordt daarmee jammer genoeg nog iets langer 
vooruitgeschoven. 
We hopen het finaal rapport nog in juni 2022 te ontvangen. 
 
In het laatste Zoersel Magazine stond een formulering die iets te kort door de bocht was. 
Daarop volgt nog een rechtzetting. Er zijn voorlopig immers nog geen knopen doorgehakt bij 
Schilde of Ranst of ze effectief mee zullen investeren in een nieuw zwembad. 
 
De optie om met de scholen te gaan zwemmen in het nieuwe zwembad dat gemeente 
Lille gaat bouwen (opening voorzien in 2024) is onderdeel van de haalbaarheidsstudie. 
Per mail liet Greet, sportleerkracht Beuk&Noot al weten dat hun voorkeur uitgaat naar een 
zwembad dichter dan dat in Lille. 
De bevraging van de scholen in 2019, gaf ook een maximum rijtijd-bereidheid van 15’-20‘ 
aan, en daar valt het zwembad van Lille buiten. 
 
8. Planning activiteiten 

 
- Dinsdag 10/5 Seniorensportdag in en rond de Kapel. Alle 60+ers welkom om 

deel te nemen! Rond 17 uur lekkere barbecue. 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/materiaal-uitleendienst
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- Vrijdag 20/5 Kampioenenviering in de Zoest. Praktische afspraken nog te 
maken met de agendacommissieleden. Wie wil helpen, mag zich steeds 
melden. Vraag: een muzikale opluistering voor 3à400 euro. Doen of niet? Ja. 
Idee: muziekschool vragen? Nu wat kort dag, iets voor een latere editie. 
Er zal ook een gymnastiekdemo gegeven worden tijdens de pauze. 

- Zaterdag 21/5 Vrijwilligersfeest in de Kapel met een optreden Ritm Stix, vóór 
4/5 inschrijven! 

 
9. Varia 

- Woensdag 11/5: Inside-Out Run op het domein van PC Bethanië. 
- Anne (Danco Movado) maakt promo voor Fitt@the movies op 15/5 en deelt 

flyers rond. 
- Anne maakt promo voor een actie van de CM: 30 dagen 30 minuten bewegen 

in het groen van 23/4 tot 22/5. 
- Ilse (TSITL) vraagt wanneer de camera’s in de Achterstraat er zullen komen? 

De mobiele camera’s zullen er weldra zijn en zullen ingezet worden voor 
evenementen/sluikstort/overlast. 

- Ilse vraagt of er een verenigingengids ontwikkeld zal worden? Nee, hiervoor 
zijn geen middelen. Des te belangrijker om je vereniging in de online 
verenigingengids te registreren. N.a.v. Sportkompas in september 2021 werd 
er wel een beknopt boekje opgemaakt met de sportclubs met jeugdwerking. 

- Bert (VOC Amigos) vraagt of de resultaten van Sportkompas ergens te 
raadplegen zijn. Jawel, dat kan je op de dashboards van het Kennisplatform 
van Sport Vlaanderen: bij gemeente ‘Zoersel’ aanduiden. 
In het najaar van 2023 staat Sportkompas opnieuw ingepland. 

- Vicky (VC Zoersel) doet een oproep naar andere clubs om hun 
bewegingsschool voor kindjes vanaf 3 jaar in de toekomst samen te 
organiseren. 

- Frank (Ikioi Dojo) vraagt dat BBC Zoersel zo snel mogelijk hun 
competitiekalender doorspeelt van zodra deze gekend is, om hun 
karatetornooi te kunnen inplannen. 

- Robert (WSV Natuurvrienden) vraagt wat er met het Koetshuis gaande is. De 
lopende samenwerking met de concessionaris werd stopgezet. De gemeente 
bekijkt nog of ze zelf zal exploiteren, of een nieuwe uitbater zal zoeken. 

- In het kader van de 10.000 stappen campagne, zorgen de Natuurvrienden bij 
elke wandelactiviteit voor een met groene pijlen gemarkeerde 10.000-
stappenwandeling. 

- Marcel (KFC Antonia) klaagt de staat van het fietspad in de Bethaniënlei aan. 
- Eddy (TTC Sint-Antonius) klaagt het sluikstorten aan in de bruine bakken, 

waar hun pmd gezet wordt in afwachting van ophaling. Nele neemt op met 
collega Tim van de milieudienst. 

- Hugo De Feyter van badmintonclub Zoersel geeft na 32 jaar voorzitterschap 
in juni de fakkel door aan Romy Goossenaerts. Spontaan applaus vult de 
zaal. Hugo is ook al járen agendacommissielid van de sportraad. Dikke 
proficiat aan zowel de aftredende als de aantredende voorzitter. 

 
 

De volgende sportraad vindt plaats op dinsdag 14 juni om 20 uur  
in het lokaal van TTC Sint-Antonius Zoersel, Bethaniënlei 108a 

 
aanwezig:  
René Heye  voorzitter sportraad 
Marc Somers  ondervoorzitter sportraad, Scabazoe 
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Marcel Wilmssen KFC Antonia 
Alain Schaffers  KFC Antonia 

https://30-30.be/nl
https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/zoek-een-vereniging
https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/zoek-een-vereniging
https://www.sport.vlaanderen/kennisplatform/thema-sportparticipatie/db-sportkompas/
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Bert Somers  VOC Amigos 
Jimmy Bollansée LRV Zoersel 
Raymond Van Den Branden BC Zoersel 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Romy Goossenaerts BC Zoersel 
Luc Joris  De Tripple Bikers 
Achiel Plové  WTC De Doortrappers 
Eddy Raets   TTC Sint-Antonius Zoersel 
Anne Peetermans Danco Movado 
Vicky Reypens  VC Zoersel 
Robert Bosmans Natuurvrienden Zoersel 
Kitty Busschodts gemeenteraadslid 
Gerd Van Keer  Omnisport 
Karen Abelshausen Pliés&Squats/Pi&Lates 
Els Opdenbergh Handbalclub Zoersel 
Jindra Storms  Sukhothai Gym 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Francis Peeters  AC Dal 
Cyriel Van den Bulck WTC De Windklievers 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
 
verontschuldigd:  
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Roger Van de Velde Danzoe 
Luc Kennis  schepen 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Annemie Pemen WTC de Trappers 
Greet Wauters  sportleerkracht Beuk&Noot 
Paul Van Wesenbeeck KFC Halle 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Sven Lauryssen KFCE Zoersel 
Tom Volders   TC Den Otter 
 

 


